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Z A P I S N I K
sa 122. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija

održane 24. travnja 2015. godine
u Maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati

PRISUTNI:  Ivica  Knežević,  gradonačelnik,  Davorka  Grgurić,  voditeljica  Odsjeka  za
komunalni sustav, imovinu, prostorno uređenje i promet, Đulio Jusufi, Voditelj Odsjeka za proračun i
financije,  Nikola  Muvrin,  direktor  „Risnjak  –  Delnice“  d.o.o.,  Indira  Rački  Joskić,  ravnateljica,
Zvezdana Jerković, ravnateljica Dječjeg vrtića „Hlojkica“ Delnice, Mirela Srkoč Šenkinc, direktorica
Turističkog ureda TZ Grada Delnica, Tomislav Mrle, voditelj Stručne službe za obavljanje poslova
tijela Grada, samouprave i uprave, Dragan Abramović, zapovjednik JPV Delnice i Klaudija Kumpar,
tajnica gradonačelnika.

Izostanak su ispričali: Katarina Mihelčić, Dario Medvedec i Gordana Piskač. 

IZVJEŠTAJNI KOLEGIJ

Prije  početka  sjednice  gradonačelnik  je  čestitao  gospođi  Zvezdani  Jerković  koja  je  na
jučerašnjoj sjednici Gradskog vijeća ponovo izabrana za ravnateljicu Dječjeg vrtića „Hlojkica“.

ZVEZDANA JERKOVIĆ
- Radovi oko igrališta uz Dječji vrtić „Hlojkica“ privode se kraju. Stabla hlojkica su porušena,

sade se voćke. Mišljenja građana o tome su podijeljena. Neki su zadovoljni a neki negoduju.
Gradonačelnik navodi da su hlojkice rušene jer su bile opasne. Sa Šumarijom je dogovoreno
da se panjevi koji su ostali odrežu do razine zemlje. 

- Obilježen je Dan Planete Zemlje skupljanjem elektroničkog otpada.
- Pripreme za Dječju olimpijadu koja će se održati na Cresu.
- Uređivanje web stranice.
- Skupina „Bubamarci“ posjetila je seosko domaćinstvo OPG „Adam“ u Brestovoj Dragi.
- Suradnja s knjigovodstvenim servisom.

ĐULIO JUSUFI
- U  ponedjeljak  su  zaključene  poslovne  knjige  (dnevnici,  glavne  knjige,  knjige  ulaznih  i

izlaznih računa, te knjige faktura).
- Aktivnosti  vezane  uz  rebalans  proračuna,  trenutno  se  sređuje  tehnički  dio  zbog  izmjena

Zakona o proračunu odnosno Pravilnika o proračunskom računovodstvu.
- Provođenje postupka bagatelne nabave za dodatno i dopunsko zdravstveno osiguranje.
- Obračun naknada za MO Brod na Kupi.
- Osiguranje pripadnika Civilne zaštite.
- Ažuriranje  knjigovodstvenih  promjena  na  žiro  računu,  knjiženje  stanova  sa  stanarskim

pravom, slanje opomena, izlazne fakture.
- Kolega Majnarić radi na projektu „Škocijan – Risnjak“ te projektu obnovljivih izvora energije

kao i na Vodiču za investitore.



INDIRA RAČKI JOSKIĆ
- Rad  s  korisnicima  za  pultom,  plaćanje  računa,  traženje  sredstava  za  materijalne  rashode,

posjet i opskrba knjigama i časopisima korisnika Doma za stare i nemoćne osobe.
- Dvije radijske emisije.
- U tijeku je akcija učlanjenja nezaposlenih osoba po cijeni od 25,00 kuna.
- Prisustvovanje sjednici Gradskog vijeća. 
- U  „Noći  knjige“  s  djecom  Osnovne  škole  i  njihovom  mentoricom  održana  je  „Noć

pustolovina“ gdje su djeca prezentirala knjige koje su pročitali,  izrađivani  su plakati  te  je
dogovorena suradnja kroz radijsku emisiju.

DAVORKA GRGURIĆ
- Donesene su odluke o odabiru najpovoljnijih ponuda za rekonstrukciju Supilove ulice i to za

izvođenje radova te za javnu rasvjetu.
- U tijeku je sanacija klizišta u Biljevini.
- Sastanci s Komunalcem na temu rekonstrukcije Supilove ulice.
- Napravljena je suglasnost za privremenu regulaciju prometa donjeg dijela Supilove ulice.
- Građevinar Čabar započeo je s radovima na kanalizaciji.
- Održana  je  sjednica  Odbora  za  prostorno  uređenje  na  kojoj  je  prezentirano  rješenje

semaforizacije.
- Proširenje javne rasvjete u Ulici Tina Ujevića i Ploškovo.
- Kontrola računa KTD „Risnjak – Delnice“ d.o.o.
- Ugovori za drva na javnim površinama.
- Dogovor s  Hrvatskim šumama vezano za sječu stabala koja prijete privatnim objektima u

Lovačkoj ulici.
- Prometno redarstvo.
- Asfaltiranje udarnih rupa.
- Kontrola računa o izvedenom stanju u poslovnim prostorima u Crnom Lugu i Brodu na Kupi.
- Od Građevinara Čabar zatražena je ponuda za sanaciju visećeg mosta preko Kupice. Zatražit

će se ponude za certifikate.
- Saniran je propust na ulazu u Krivac.
- Rješenja  za  komunalni  doprinos,  komunalnu  naknadu,  naknade  za  nezakonito  izgrađene

zgrade.
- Pregled i ocjena ponuda za muzej.
- Komunikacija i dogovor s geometrima u svezi paralelne ceste uz autocestu prema Petehovcu.
- Napravljen je konačni prijedlog elaborata za procjenu građevinskog zemljišta.
- Po prijavi je pregledana nadstrešnica u Čednju koja se urušava. Ista je drvena i statički totalno

poremećena te je opasna za prolaznike. Potrebno je dogovoriti način rušenja.
- Sastanak s projektantima na temu tržnice.
- Pripreme za akciju „Zelena čistka“.
- Ugovori za najam javnih površina za sezonske terase.
- Prijedlozi  za  izmjenu  Odluke  o  uređenju  prometa  i  Odluke  o  obavljanju  komunalnih

djelatnosti.
- Prijedlog odluke o prodaji robe izvan prodavaonica.
- Ugovori o zakupu poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu RH.
- Održano je otvaranje ponuda za zakup poljoprivrednog zemljišta u Zalesini.
- Prijava na natječaj za subvencioniranje linijskog prijevoza.
- Usuglašavanje podataka s Poreznom upravom za vikend objekte.
- Pukao je kabel HEP-a u Supilovoj ulici. Kontaktirali smo direktora HEP-a, Pogon Skrad koji

je zatražio suglasnost za prokop ceste. Kod rekonstrukcije Supilove ulice izmijenjena je sva
instalacija osim struje i  sada moramo dozvoliti  prokop nove ulice što nije u skladu niti  s
našom odlukom no  problem je  u  tome  što  je  dio  objekata  ostao  bez  električne  energije.



Gradonačelnik navodi da promet ne smije niti sekunde biti zaustavljen, mora se znati tko je za
to kriv.

NIKOLA MUVRIN
- Čišćenje groblja, staze prema crkvi, uređenje cvjetnih gredica kraj benzinske stanice INE.
- Najviše vremena utrošeno je na rušenje hlojkica pokraj Dječjeg vrtića.
- Započela je sadnja voćaka.

MIRELA SRKOČ ŠENKINC
- Predane su dvije kandidature na javni  poziv HTZ-a i  to  za „Ljetni  karneval“ i  „Delničku

adventsku bajku“. Razgovarala je potom s direktoricom Peršić i  članom Turističkog vijeća
županije,  skrenula  im  pozornost  na  vrijednost  programa  i  zamolila  da  lobiraju  prema
mjerodavnim institucijama.

- Održana je Koordinacija turističkih zajednica na kojoj su dogovoreni nastupi na sajmovima,
prezentacijama i festivalima.

- Nije utvrđen datum održavanja manifestacije „Gorski kotar u metropoli“.
- Održana je Županijska koordinacija TZ s glavnim uredom HTZ na temu analize rezultata s

turističke  i  razvojne  perspektive.  Rezultati  nisu  zadovoljavajući,  nedostaju  animacijski
programi, jake manifestacije, avionske veze. Naglasak je dat na wellnessu i obiteljski turizam.

- Prisustvovanje Festivalu samoniklog bilja u Kršanu.
- Sutra se održava 23. marohlinijada.

DRAGAN ABRAMOVIĆ
- Fizičke pripreme vatrogasaca.
- Održan je sastanak sa županijskim zapovjednikom na temu proslave 140. obljetnice DVD-a.
- Održan je sastanak Upravnog odbora.
- Izvješće za Gradsko vijeće.
- Sadnja voćaka iza Vatrogasnog doma.

TOMISLAV MRLE
- Nakon  sjednice  Gradskog  vijeća  slijedi  priprema  akata  za  potpis,  izrada  zapisnika  te

sređivanje materijala za objavu u Službenim novinama.
- Izrada odluke o oglašavanju u Besejdi.
- Rebalans proračuna.
- Odluka o raspisivanju izbora za članove Vijeća MO donesena je jučer. Upućeni su zahtjevi za

tiskanje  izbornog materijala,  uspostavljen je  kontakt  s  Uredom državne uprave vezano uz
popis birača.

Dovršeno u 8,55 sati.

Tajnica gradonačelnika Gradonačelnik
Klaudija Kumpar Ivica Knežević, dipl. iur.




